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Regionsrådsmøde 
 
Tid: Lørdag den 3. februar 2024 kl. 10:00 – 12:00 
Sted: Dalum Landbrugsskole, Landbrugsvej 65, 5260 Odense S 

1. Velkomst, præsentation og praktiske oplysninger (Klaus Rehkopff)   
 

2. Valg af dirigent og referent samt vedtagelse af dagsorden    
● Dirigent: Klaus Rehkopff 
● Referent: Kirsten Bredow 

 
3. DØE - Siden sidst (KR, LB): Det har været et lidt mærkeligt foreningsår. 

Regionsrådsmødet i juni blev aflyst grundet manglende tilmelding. Det var 
Kirsten og Hans Peter fra Regionerne, der havde tilmeldt sig, samt LB og 
ansatte. Der forsøges igen i juni 2024 med virtuelt Regionsrådsmøde. 
I løbet af 2023 faldt medlemstallet med 321 medlemmer. Der er kun få 
lokalafdelinger, der har haft fremgang. 
Hele året har stået i besparelsernes tegn. Der blev sagt farvel til Signe og 
Mikkel. Deres opgaver er ikke blevet helt fordelt endnu.  
Kontoret er flyttet til et billigere domicil. Et ’Et-værelseskontor’ til de tre 
ansatte i Ballerup. 
En opfordring til alle: Der skal tænkes over tonen på Facebook og interne 
mails. Klaus kom med eksempler på interne mails fra tillidsfolk. Tonen 
ødelægger motivationen og den frivillige arbejdsglæde. Det ses desværre 
kun meget sjældent, at de interne mails er positive og/eller 
handlingsorienterede ved at tage medansvar. Men hvem gider at arbejde 
for tillidsfolk og landsforening, hvis det eneste, man får af vide er, at man 
ikke gør det godt nok? Vi er alle tillidsvalgte – fra LB, til Regionerne og 
Lokalafdelingerne, og hvis I ikke kan støtte os, så er man altid velkommen 
til at finde nogen, som man kan. 
 
Niels Torm gav derefter en status på de foreløbige kandidater til 
landsbestyrelsen: 
- Niels Torm – Landsformand 
- Niels Antonsen – Økonomiansvarlig 
- Martin N. Diedrichsen 
- Thomas Ostenfeld Lindahl  
- Theis Bressendorff 
- Helle Gotthardt Larsen (meldte sit kandidatur efter Regionsrådsmødet) 

  
        Landsbestyrelsen vil efter Generalforsamlingen arbejde på med hjælp fra 
Regioner og Lokalafdelinger: 
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- Bremse medlemsnedgang 
- Udveksle erfaringer 
- Gøre foreningen synlig 
- Hvad kan vi tilbyde, som ingen andre kan 
- Styr på økonomien 

 
Hans Peter: Regionsrådet er ikke brugt nok. Skal klædes bedre på med henblik på 
at undgå de negative mails 
  
Niles Torm: Evt. flere virtuelle møder mellem Landsbestyrelsen og Regionsrådet. 
 
Preben Bensen: Der er forskel på konstruktiv kritik og negativ/hård kritik. 
 
Kim Hyttel: Virtuelle møder. Samt hvordan kan Regionsrådet understøtte 
Landsbestyrelsen? 
 
Jesper Farbøl: Hjælper gerne som juridisk rådgiver fremover. Gør opmærksom på, 
at tonen er skærpet meget de sidste år.  
 
Karsten Bredow: Send mails til de personer I skal have fat i og som kan hjælpe  

      
4. Orientering fra regionerne        

(Aktiviteter, udfordringer og andet relevant for øvrige regioner, ca. fem min. 
varighed pr. region) 
 
- København / Bitten: Bestyrelsesmøde i mandags 29/1. Nye medlemmer 

i bestyrelsen 
- Nordsjælland / Vibeke: Tre nye i bestyrelsen. Flere udadvendte 

aktiviteter. Ny formand og ny superbruger 
- Midtvestsjælland / Henning: Gendannet Lokalafdeling Holbæk efter 

udfordringer 
- Fyn / Vivi: To arrangementer i Regionsregi. Mesterskaber i Håndbryg og 

Regionsarrangement med Carsten Bertelsen i Lokalafdeling Odense.  
Årsmøde i Svendborg. Formand, Næstformand og Kasseren trak sig. 
Uffe Lindhart trådte til som formand. 
Svendborg fik en regning på 53000 kr. fra Skat. 
Fynsk Topmøde. Erfaringsudveksling mellem Lokalafdelinger i slut april 

- Sønderjylland / Hans Peter: Tre Lokalafdelinger kører fint.  
Aabenraa afholder ølfestival 
Lokalafdelinger Momsfritaget? Regionsbestyrelsen er ved at undersøge 
det. 
Regionsture kører godt. 

- Vadehavet / Leif: Regionsudflugter holder pause. 
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Topmøde med de tre Lokalafdelinger Ribe, Esbjerg og Varde – 
Hvervning og Fastholdelse 

- Sydøstjylland / Robert og Kirsten: Hvervning og Fastholdelse.  
Arbejder på event på Beers Behind Bars i Horsens med Foredrag og 
Ølsmagning i Regionsregi. 
Bus til Generalforsamling d 16/3. 
Flere fysiske møder. 

- Midtjylland / Karsten: Planlægger der skal ske lidt mere. 
Besøge hinandens Lokalafdelinger og gode Ølsteder. 
Have en snak om smagningernes priser i de forskellige Lokalafdelinger, 
som er varierende. 

Ingen repræsentanter fra Region Østjylland, Region Nordjylland og Region 
Storstrøm. 
     

5. Foreningens økonomi ved Kim Hyttel:  
- Indført brugerbetaling på aftensmad og ølsmagning til Stormødet og på 

Generalforsamlingen. 
- Nået ret godt i mål og kommer rimeligt fornuftigt ud af 2023. 
- Skal der flere annoncer i Ølentusiasten? 
- Medlemsindtægter og indtægter fra Ølfestivalen ligger primært i de to 

kvartaler. 
- Debat om omdeling af Ølentusiasten, så der sikres alle får og samtidig 

en billigere måde at omdele på. 
      

6. Næste møde lørdag er den 15. juni 2024 (Zoom) – tidspunkt kommer 
senere.     

7. Eventuelt: 
Henning fra Regionsekstramiddel-udvalg opfordrer til at bruge muligheden 
til hvervning af nye medlemmer 

Der skal laves et budget. 
Er der tvivl om ansøgning. Læs mål- og rammedokument under 
Landsdækkende Udvalg        


